
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. juli 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 446
Mener ministeren, at det er foreneligt med arbejdsmiljølovens intentioner, at en kommune 
som bygherre kan fravælge at lade en sag om mulig eksponering for asbest og andre 
arbejdsmiljøproblemer undersøge til bunds, som det er sket i Aarhus Kommune? Der 
henvises til artiklen "Byråd vil ikke undersøge kommunale lovbrud i alvorlig skandalesag", 
JP Aarhus, 14. juni 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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